
Referat af skolebestyrelsesmøde i Lendum – 28. september kl. 19-21.00 

Mødeleder: Anette. Deltagere fra lederteamet:  Pernille Afbud: Janet. Fraværende:  

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbe-

redelse 

Proces Tid Referat 

1 Generelle 

orienteringer og 

velkomst til elever  

Lars    15 Elev- og klassetal blev fastlåst 5. september. Det blev som 

forventet og danner rammen om det kommende budget. 

Projektet ”sammen om klassen” har kick off dag på fredag. Her 

deltager personale fra Sindal sammen med Michelle og Lars. 

Der bliver indkaldt til et virtuelt fyraftensmøde d. 26. oktober 

kl. 17-18 for repræsentanter fra skolebestyrelserne. Lars 

videresender indkaldelsen til de forældrevalgte i bestyrelsen. 

Det er frivilligt, om man ønsker at deltage – men det vil være 

godt, hvis mindst et par stykker gør.  

Kort orientering om tiltag på energiområdet; herunder 

sænkning af temperatur og belysning på udvalgte områder. 

I forbindelse med ansættelsen af Lars som fælles 

Skoledistriktsleder i SCH og Sindal vil Skole- og 

dagtilbudschefen i dialog med bestyrelsen om iværksættelse 

m.v. Det blev aftalt, at Skole- og dagtilbudschefen indkalder 

Anette og Mette som formand og næstformand til et virtuelt 

møde efter byrådets 2. behandling af budgettet d. 12. oktober.  

2 Status på budget-

processen på BFU 

Lars Lars orienterer om aktuel viden 

vedr. budget 23.  
  10 Lars gennemgik budgetforliget i overskriftsform. Heldigvis var 

der budgetbrikker, der var taget ud af budgetforliget. Men der 

er fortsat en del besparelser på skoleområdet. 

Inden længe får vi tilsendt et overordnet budget, som vi 

efterfølgende dykker ned i mhp. at igangsætte 

budgetprocessen for budget 23. MED-udvalg og 

skolebestyrelse inddrages senere. 

Vi plejer at have det endelige forslag til udmøntning af budget 

på dagsorden i løbet af februar-marts. 



 

3 Kort info om 

kommende 

legeplads i Sindal 

Lars/ 

Pernille 

Lars og Pernille orienterer kort 

om proces og næste skridt vedr. 

etablering af legeplads i Sindal 

  15 Lars og Pernille orienterede om processen med etablering af 

legepladser i Sindal – materiale blev delt rundt.  

Hvis alt går som planlagt, er legepladserne etableret inden jul. 

Det har været en rigtig god proces med inddragelse af 

personale, elever og eksterne parter. Vi glæder os til, at det 

bliver etableret. 

4 Tildelingsmodel på 

skoleområdet og 

opbygning af vores 

interne budget 

Lars og 

Pernille 

Målet med punktet er, at 

bestyrelsen klædes på ifht. 

forståelse af hhv. 

tildelingsmodel og budget. 

Bestyrelsen spørger ind under 

vejs. Lars og Pernille 

gennemgår tildelingsmodellen 

på skoleområdet. Se gerne 

dette link inden mødet: 

https://www.skyfish.com/sh/

78a343bc08d9b1b89704e53c

95ab0abbb7714f90/3ff10573

/1806572/48918957 

Derudover viser Pernille og 

Lars, hvordan vi omsætter 

tildelingsmodellen til et 

internt budget. 

  60 Pernille og Lars gennemgik tildelingsmodellen på skoleområdet 

og fremviste det senest godkendte budget.  

5 Ansøgning om 

udvidet åbningstid 

i Sindal SFO 

(vedlagt) 

    10 Godkendt. Lars giver besked til Michelle 

6 Evt.     10  
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